
PROTOKOŁ Nr XXVII/2008 
Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 28 listopada 2008r. 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

 Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z  XXVI sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Ocena bezpieczeństwa publicznego w mieście i gminie: 

a) Informacja Prokuratora Rejonowego w Końskich,  
b) Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie, 
c) Informacja Zarządu M-G Związku OSP RP w Stąporkowie. 

8. Sprawozdanie z działalności ZGKiM w Stąporkowie za okres 8 m-cy 2008r. 
    - protokoł Komisji Rewizyjnej z kontroli ZGKiM. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) regulaminu określającego zasady wynagradzania oraz zasady przyznawania dodatku 
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Stąporków w 
2009r. 

b) zmian w statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie 
c) zmiany uchwały Nr VII/36/2007 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 marca 2007r. w 

sprawie przystąpienia Gminy Stąporków do Lokalnej Grupy Działania Związku Stowarzyszeń z 
siedzibą w Końskich 

d) akceptacji wysokości składki członkowskiej w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Działania –  U 
Źródeł”. 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
g) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
i) wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 
j) zwolnień z podatku od nieruchomości 
k) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
l) wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz 

wynagrodzenia za pobór tej opłaty na 2009r. 
10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
11. Sprawy różne. 
12.Zamknięcie obrad sesji.  
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Radni do proponowanego porządku obrad uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XXVI sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Poinformował również, że odpowiedź na interpelację radnej Doroty Łukomskiej w 

przedmiocie siłowni, która kiedyś była, jest w trakcie opracowywania. 

Po sprawdzeniu dokumentów okazało się, że znajdowała się w Domu Kultury 

wówczas, gdy Dyrektorem był Pan Wiesław Skowron. 6 września  2001r. Pan 

Wiesław Skowron w odpowiedzi na pismo ówczesnej Pani Dyrektor Elżbiety Teler  

przekazał sprzęt do Gimnazjum w Stąporkowie. Gdzie sprzęt znajduje się obecnie 

zbada audytor wewnętrzny, który został skierowany do kontroli do Gimnazjum w 

Stąporkowie w przedmiotowej sprawie. Jeśli urządzenia się nie znajdą sprawa zostanie 

skierowana do Prokuratury. Jeśli będzie miał wszystkie ustalenia  wówczas odpowiedź 

na interpelację będzie pełna i wiarygodna. 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali : 

Radna Dorota Łukomska – w ramach przypomnienia Panu Burmistrzowi stwierdziła, 

że interpelacja była w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

gminy na uruchomienie siłowni oraz fitness klubu. Dziękuje za odpowiedź, bo w 

interpelacji było również pytanie co się stało z tamtymi sprzętami, do kogo należały 
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lub należą i czy istnieje możliwość wykorzystania ich do nowej siłowni. Zapewne 

Państwo poprą tutaj moją wypowiedź, że w naszym mieście nie ma zbyt wielu miejsc 

gdzie młodzież mogłaby spędzać wolny czas, a ja, a także inne osoby uznały, że takim 

miejscem mogłaby być siłownia oraz fitness klub. Obiekty te będą przecież służyły nie 

tylko młodzieży ale i osobom dorosłym i będzie to forma promująca zdrowy styl 

życia. Dlatego ma prośbę do koleżanek i kolegów radnych aby przy najbliższej jakiejś 

nadwyżce budżetowej przeznaczyć pieniądze na uruchomienie tej siłowni. W 

interpelacji pytała też Pana Burmistrza gdzie moglibyśmy ewentualnie uruchomić taką 

siłownię oczywiście na koszt gminy pozyskując przy tym środki pozabudżetowe. Dla 

celów informacyjnych powiedziała osobom które wątpiły, że jest zapotrzebowanie 

wśród mieszkańców na siłownię oraz fitness klub, że w celach informacyjnych zebrali 

podpisy wśród mieszkańców i na chwilę obecną mają ich ponad 400, a zebrali je w 

krótkim czasie. Tylko jedna osoba się nie podpisała, bo osoba ta uważa, że 

sponsorowanie obiektów pozabudżetowych za 2 miliony jest ważniejsze niż siłownia i 

fitness klub. 

Ad pkt 7.  

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali materiały dotyczące 

bezpieczeństwa publicznego w naszej gminie sporządzone przez: Prokuratora 

Rejonowego w Końskich,  Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie, i 

Prezesa    Zarządu M-G Związku OSP RP w Stąporkowie. 

W związku z tym, że obecni są przedstawiciele poszczególnych instytucji, Pan 

Przewodniczący porosił o dyskusję. Uznaje bowiem, że sprawa bezpieczeństwa na 

naszym terenie i także w kraju jest bardzo bliska uwagi każdego. 

Jako pierwszy odniósł się do informacji Pan Prokurator Andrzej Woźniak, który 

zwrócił szczególną uwagę na to, że funkcjonariusze w ramach wykonywania swoich 

obowiązków są pod ochroną prawną. Nie należy twierdzić, że negatywne zachowania 

zatrzymanych lub podczas zatrzymania są ryzykiem wpisanym w ich zawód. Ochronę 

gwarantują im odpowiednie paragrafy kodeksu karnego. Należy zatem zapewnić im 

minimum komfortu podczas wykonywania odpowiedzialnej pracy. W tym zakresie 

jednakże świadomość społeczna jest mała. Powszechnie jeszcze policjant postrzegany 

jest jako wróg. Bać się natomiast powinni tylko ci, którzy stoją w kolizji z prawem. 
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Radna Agnieszka Wojcierowska – z informacji Pana Prokuratora wynika, że jest kilka 

kategorii przestępstw na naszym terenie. Zabrakło jej jednak informacji na temat 

przestępstw popełnionych pod wpływem środków odurzających. Dlatego zwróciła się 

z zapytaniem, czy na terenie naszej gminy nie ma takiego problemu. Czy nie ma u nas 

ani młodzieży, ani osób dorosłych uzależnionych od środków odurzających. W 

informacji opublikowanej przez Świętokrzyskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Policji możemy przeczytać, że od roku 1999 w województwie świętokrzyskim 

występuje ponad sześciokrotny wzrost liczby wykrywalnych przestępstw 

narkotykowych. 

Natomiast w Informacji Komendanta Policji w Stąporkowie jest wyraźnie 

powiedziane, że nie ujawniono przestępstw narkotykowych. Dlatego spytała Pana 

Komendanta jakimi narzędziami dysponuje nasz Komisariat, żeby stwierdzić, że na 

terenie naszej gminy Ne ma młodocianych, którzy używają środków odurzających. Ile 

posiada testerów i ile osób małoletnich zostało poddanych takim badaniom. 

Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie Pan Jan Kaczmarczyk – odpowiadając 

poinformował, że rzeczywiście nie ujawniono osób które byłyby pod działaniem 

narkotyków. Badania takie prowadzone są na prośbę szkół. Osoby badane są 

narkotestami, które dostępne są w Komendzie Powiatowej Policji. Ujawniono 

natomiast 4 przypadki posiadania narkotyków jednak nie wśród nieletnich, ale wśród 

osób dorosłych. 

Odnosząc się do informacji stwierdził, że w analogicznym okresie do roku ubiegłego 

stwierdzono o ok. 100 przestępstw mniej i jak widać sytuacja się poprawia. 

Wykrywalność wzrosła o ok. 3% - są to dane statystyczne. Zarówno na południu jak i 

północy naszego terenu nie popełniane są przestępstwa z włamaniami. W terenach 

Niekłania zatrzymana została grupa „Kret”  która dokonywała włamań. Pozostaje 

nadal problem z wybrykami chuligańskimi w mieście(wybijanie szyb, drobne 

podpalenia, włamania do samochodów itp.) 

Stan bezpieczeństwa w ruchu drogowym uległ pogorszeniu. Są również ofiary 

śmiertelne. Spowodowane jest to bezmyślnym wtargnięciem na jezdnię nie oświetloną 

w ciemnym ubraniu jak również przekraczaniem szybkości przez kierowców. Na 

dzisiejszą sesję jest przygotowany projekt uchwały w sprawie przeznaczenia kwoty 

 



 5 

pieniędzy na zakup tzw. „suszarki”, którą będzie można zmierzyć prędkość w każdej 

chwili. Pomocnym w opanowaniu sytuacji w znacznym stopniu było przeznaczenie 

przez Radę pieniędzy na dodatkowe patrole w godzinach nadliczbowych. Sytuacja 

kadrowa również uległa poprawie, gdyż obsadzone są wszystkie 23 etaty w 

komisariacie. 

Pan Stanisław Michalski – Z-ca Komendanta Powiatowego Policji – zjawisko 

narkomanii poszerza się z roku na rok ale jak mówią statystyki coraz więcej jest ich 

ujawnianych. Nie mają na to zbyt dużego wpływu policjanci. Większe rozeznanie 

mogą mieć nauczyciele i pedagodzy szkolni, którzy na co dzień mają do czynienia z 

młodymi ludźmi. Dlatego ma do nich prośbę o reagowanie i powiadamianie policji. 

Inni, dorośli są pod obserwacją policji. Prosi również o reagowanie na zaistniałe 

nieprawidłowości w pracy komisariatu oraz współpracę z policją w celu eliminacji 

niebezpiecznych zjawisk. 

Pan Burmistrz  Edmund Wojna – gmina Stąporków jest bardzo trudną gminą w której 

występuje bardzo dużo zagrożeń. Nie znaczy to, że policja bądź prokuratura w tym 

zakresie nic nie robi. Radna Wojcierowska poruszyła dość ważny problem jakim jest 

narkomania. W gimnazjum w Stąporkowie w 2003r. została przeprowadzona ankieta 

wśród 170 uczniów, który na pytanie  czy w szkole dostępne są narkotyki 76 

odpowiedziało, że tak, natomiast 100 odpowiedziało, że zna osoby które zażywają 

narkotyki. Dlatego też zorganizowane zostały spotkania z nauczycielami, rodzicami, 

przedstawicielami policji i kuratorium na których zostały opracowane kierunki 

działania i instrukcje jaki winni zachowywać się nauczyciele i dyrektorzy w 

przypadku stwierdzenia takiego przypadku. Ogólnie można powiedzieć, że na terenie 

naszych szkół jest spokój. Niemniej narkotyki są i na terenie szkół i poza nią. Dlatego 

też aby czymś młodzież zająć organizowane są turnieje międzysołeckie, budowane 

boiska, uruchamiane świetlice środowiskowe itd. To również nie załatwia problemu, 

bo jeśli nie będzie właściwego nadzoru ze strony rodziców to młodzież będzie nadal 

rozpanoszona. Ludzie nie dzwonią do policji, bo się boją, gdyż policjanci zamiast 

reagować legitymują osoby interweniujące. Uważa, że gdyby zachować anonimowość 

rozmówców, mieszkańcy na pewno reagowaliby częściej bez żadnych obaw. 
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Pan Z-ca Komendanta Powiatowego Policji zapewnił, że poszły pewne ustalenia do 

dyżurujących policjantów i tych, którzy mają bezpośredni kontakt z mieszkańcami aby 

zaprzestać takich praktyk i nie wypytywać o personalia zgłaszających o przestępstwie. 

Radna Barbara Telec – powiedziała, że reprezentuje obszar północy gminy i jej 

spostrzeżenia będą oparte na tym terenie. Jeśli chodzi o informację policji ma 

zastrzeżenia do jej formy. Chodzi mianowicie o to, że Komendant pisze „ należy robić 

to, tamto”. Lepiej brzmiałoby, gdyby było napisane „… w celu eliminacji przestępstw 

będziemy robić to, tamto…”. 

Popiera wypowiedź Komendanta, że najbardziej znaczącą kategorią przestępstw są 

przestępstwa drogowe. Są one udziałem ludzi młodych, którzy szleją z ogromną 

prędkością na drogach, łamią płoty, zakręcają na przystankach. Dlatego w imieniu 

mieszkańców prosi o wsparcie jej lub poinformowanie jakim sposobem wnioskować o 

instalację progów zwalniających. W szczególności chodzi o drogę Stąporków – 

Furmanów. Jest ona bardzo niebezpieczna i mimo iż składała wnioski w Powiecie o 

wybudowanie chodnika już teraz wie, że być może nie będzie on zrealizowany. 

Dlatego prosi o pomoc w realizacji inwestycji w postaci progów zwalniających na tej 

drodze. 

Drugą sprawą jest to, że zarówno Pan Burmistrz jak i Rada wykazali dobrą wolę i 

zrefundowali zakup samochodu dla policji. Dochodzą ją sygnały, że samochody są 

ciągle uszkodzone. Zastanawiające jest to, ponieważ są one nowe. 

Pan Z-ca Komendanta  Powiatowego -  w odpowiedzi radnej stwierdził, że 

przestępczość w ruchu drogowym stanowi problem. Jest 8 funkcjonariuszy zajmujący 

się ruchem drogowym i jest to mało. Postarają się jednak zwiększyć patrole policji. 

Jeśli chodzi o progi zwalniające temat mogą poprzeć, jednak takie wnioski należy 

kierować do właściciela drogi. Pomysłem może być atrapa fotoradaru, gdyż nie są one 

zbyt kosztowne. 

Stan techniczny pojazdu – z tym problemem sobie poradzą. Przy małej ilości 

samochodów jeżdżą one całą dobę. Są one wyeksploatowane i oddawane do naprawy. 

W latach 209-2010 jeśli będzie policja występować o dotacje, to nie na samochody. 

Nie będzie z tym problemu ponieważ resort wyposaży komendy w nowe samochody. 
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Pan Komendant Kaczmarczyk – samochody są wyłączone nie tylko z przyczyn 

eksploatacyjnych ale innych. Stoją na warsztacie w ramach gwarancji czekając na 

dostarczenie części. Ponadto bardzo często są uszkodzone podczas czynności z 

przestępcami. 

Jeśli chodzi o język zastosowane w informacji – zostanie zmieniony. 

Radna Agnieszka Wojcierowska –  dwie prośby 

1) zaopatrzenie posterunku policji w Stąporkowie a testery, 

2) uruchomienie punktu konsultacyjnego w Czarnej. Był to dobry pomysł, 

sprawdził się i winien być kontynuowany gdyż obsada w naszym komisariacie 

jest pełna. 

Radna Dorota Łukomska – spytała, czy są prowadzone  jakieś statystyki 

potwierdzające, że stawiając atrapę na ulicach jest bezpieczniej. Osobiście uważa, że 

nie zmniejszy to prędkości na ulicach jeśli wiedzieć będziemy, że jest to atrapa 

fotoradaru. Jeśli coś montować, to coś z prawdziwego zdarzenia, a nie atrapy. Należy 

się zastanowić, czy nie należy zainstalować jakieś światełka, bo jak wszyscy wiedzą 

aby przejść przez ulicę od urzędu na drugą stronę należy czekać kilkanaście  minut a 

ulica Piłsudskiego stała się jak autostrada. Dlatego zwróciła się z zapytaniem do kogo 

powinniśmy się zwrócić aby zainstalować sygnalizację świetlną. 

Następnie zwróciła się do Pani Skarbnik – podobno ponosimy jakieś koszty na 

postępowanie sądowe i prokuratorskie – 600 zł. w budżecie – chciała by wiedzieć 

dokładnie na co. 

Następna kwestia, to zwróciła się do Pana Komendanta policji w Stąporkowie – 

zgłosiła interpelację o uruchomienie w Stąporkowie siłowni i fitness klubu – czy Pan 

Komendant widzi potrzebę uruchomienia siłowni i fitness klubu, żeby wyjść 

naprzeciw potrzebom młodzieży i nie tylko, żeby mieli jakieś miejsce do spotkań. 

Radna Barbara Telec – zdaniem radnej montaż tych atrap w miejscowościach małych 

jak Niekłań nie zda egzaminu dlatego, że nie jeżdżą tamtędy kierowcy obcy, a 

miejscowi spostrzegą się, że są to atrapy i nie będzie z nich żadnego pożytku. Wniosek 

do właściciela drogi będzie wysłany jednak prosi o poparcie Panów Komendantów 

policji.  
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Pan Przewodniczący – poparł wypowiedź radnej Telec. Radni jak tylko mogą 

pomagają finansowo policję. Dziś w uchwałach jest projekt zabezpieczenia środków 

na zakup tzw „suszarki”. Należy coś robić wspólnie i znaleźć jakiś sposób na młodych 

„piratów drogowych”. 

Pan Z-ca Komendanta Powiatowego Policji – żeby kupić urządzenia rejestrujące 

prędkość musi być uchwała Rady. Atrapy spełniają role prewencyjne. Jeśli już dwóch 

kierowców zdejmie nogę z gazu, jest to dużo. Wspólnie analizujmy pomysły aby 

sprostać zadaniu. Jednym z elementów który działa skutecznie jest zwiększenie ilości 

patroli. Ze strony Rady jest duża pomoc i na pewno wspólnie zjawiska te 

ograniczymy. 

Sołtys z Dobrowolski – zaproponował, aby patrole policyjne przejeżdżały 

samochodami cywilnymi. Wówczas piraci nie wiedzieliby że to policja i wówczas 

można ich wyłapać. 

Pan Bogusław Jakubczyk – PSO w Końskich – działalność jednostek OSP jest 

bezpłatna. Najwięcej jest wyjazdów z OSP Niekłań, posiadają sprzęt do usuwania 

szerszeni i dlatego jeżdżą najczęściej. Pozostałe trochę mniej, a wynika to z 

mobilności tych jednostek. Strażacy są dobrze wyszkoleni, ponieważ prowadzone są 

dla nich szkolenia. Są dobrze postrzegani w społeczeństwie, ponieważ cały czas niosą 

pomoc np. przy wichurach, śnieżycach itp. Wszyscy zarówno Pan Burmistrz jak i 

straże wypełniają ustawowe obowiązki i dlatego może być tylko lepiej. Na dzień 

dzisiejszy jednostki są mobilne i działają sprawnie. 

Pan Przewodniczący – dowodem na to, że nasz samorząd wywiązuje się dobrze z 

obowiązków wobec OSP jest to, że nasza gmina trzy lata pod rząd zajmowała                     

I miejsce w województwie w przeznaczaniu środków na OSP. 

Radna Łukomska poprosiła Pana Komendanta  o odpowiedź czy popiera zamysł 

uruchomienia siłowni i fitness klubu. Jeśli takie poparcie otrzyma, podniesie to rangę 

pomysłu i pomoże w zabezpieczeniu środków w budżecie. 

Pan Komendant Kaczmarczyk – odpowiedział radnej Wojcierowskiej, że punkty 

dzielnicowych  przypuszczalnie będą od nowego roku uruchamiane. 

- radnej Łukomskiej – każdą inicjatywę popiera która ma na celu zagospodarowanie 

czasu wolnego, ale żeby tak nie było jak w jednej miejscowości, że do świetlicy 
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wiejskiej znoszono przedmioty pochodzące z kradzieży jako element wyposażenia. 

Postulat wydaje się być trafny, tylko trzeba to wszystko formalnie załatwić i ustanowić 

osobę odpowiedzialną. 

Radna Łukomska – stwierdziła, że będzie to jak najbardziej odpowiedzialne, bo będzie 

to w budynku gminnym, finansowane ze środków gminnych i z prawdziwego 

zdarzenia. Będzie tam pracownik, instruktorzy i spowoduje to, że nasza młodzież i nie 

tylko młodzież będzie mogła korzystać. 

Pan Burmistrz – uprzedził, że w Urzędzie nie będzie żadnej siłowni. Mamy jednak 

opracowaną dokumentację na modernizację budynku na MKS-ie i taką inwestycję 

mamy zamiar w przyszłym roku rozpocząć. Tam będzie również przewidziane 

pomieszczenie na siłownię. 

Sołtys z Mokrej – spytał jaka jest możliwość pozyskania samochodu do remizy w 

Mokrej. 

Pan Burmistrz – odpowiedział, że jest możliwość pozyskania samochodu do naszej 

gminy. W gestii Zarządu OSP jest, gdzie on pójdzie. Być może do Niekłania, bo tam 

jest jednostka będąca w krajowym  systemie, wówczas z Niekłania pójdzie do Mokrej. 

Na zakończenie Pan Z-ca Powiatowego Policji podziękował za zaproszenie oraz za 

duże wsparcie Policji. Poinformował również, że w przyszłym roku planowany jest 

remont Komisariatu Policji w Stąporkowie. 

Pan Przewodniczący podziękował przedstawicieli wszystkich służb odpowiedzialnych 

za bezpieczeństwo w naszej gminie. 

Ad pkt 8. 

Sprawozdanie z działalności ZGKiM oraz protokoł Komisji Rewizyjnej został przyjęty 

bez uwag. 

Ad pkt 9 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego 

zasady wynagradzania oraz zasady przyznawania dodatku mieszkaniowego dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Stąporków w 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVIII/149/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „b” 
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/150/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

VII/36/2007 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 26 marca 2007r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Stąporków do Lokalnej Grupy Działania Związku Stowarzyszeń 

z siedzibą w Końskich. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/151/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie akceptacji wysokości 

składki członkowskiej w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Działania –  U Źródeł”. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/152/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/153/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/154/2008 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/155/2008 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 9 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXVII/156/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  wysokości stawek podatku 

od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXVII/157/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „j”. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie   zwolnień z podatku od 

nieruchomości. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXVII/158/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXVII/159/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9 „l” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty 

targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za pobór tej 

opłaty na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXVII/160/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 10. 
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Pani Skarbnik Barbara Widulińska – udzieliła odpowiedzi radnej Dorocie Łukomskiej, 

która postawiła pytanie w aspekcie kosztów postępowania sądowego i 

prokuratorskiego. Kwota 690 zł. która była zaksięgowana dotyczyła opłat 

komorniczych z tytułu ściągania podatków przez Urzędy Skarbowe za pośrednictwem 

komorników. Na tą kwotę składa się 9 – 10 pozycji. 

Ad pkt 11. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo skierowane do Rady przez 

mieszkańców budynku Błaszków 1. dotyczące wykupu mieszkań w tym budynku. 

(pismo w załączeniu do protokołu). 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz – w odpowiedzi mieszkańcom jednoznacznie 

powiedział, że te mieszkania są nie do sprzedaży. Rada do mieszkań, do majątku nie 

ma nic. W zasadzie decyzja należy do Burmistrza. Burmistrz odpowiada za cały 

majątek gminy. Publicznie oświadcza jeszcze raz, że te mieszkania są nie do 

sprzedania. Porównywanie z Domem Nauczyciela jest nieporozumieniem. Dom 

nauczyciela nie jest budynkiem użyteczności publicznej, natomiast jeżeli kiedyś 

zdecydujemy się na sprzedaż całego budynku, to nie będziemy dzielili i sprzedamy 

łącznie z ośrodkiem. Jest jeszcze jedna opcja, tj. jeżeli będzie to chciał wziąć ZOL, to 

mieszkania będą przejęte przez Urząd, a lokatorzy dostaną mieszkania zastępcze i nie 

gorsze niż te – równorzędny standard.  

Radna Dorota Łukomska – cyt. – jak sobie dobrze przypominam, to radni mieli 

zdecydować czy oddajemy te budynki dla SP ZOZ, a o dziwo na mój wniosek 

większością głosów wycofaliśmy to z pod głosowania, tak, że wydaje mi się, że to 

Rada decyduje czy oddamy ZOZ-owi . 

Radna Agnieszka Jedynak – pozwolę sobie przypomnieć, że ostatnio mieliśmy mieć  

spotkanie z Panią Polakowską do którego nie doszło, ale między sobą rozmawialiśmy, 

że poniekąd jest to uparte twierdzenie bodajże Pani Dyrektor, że ZOL musi się mieścić 

w Odrowążu. Może mógłby być w Pardołowie, gdzie budynek po szkole stoi pusto. 

Dlaczego właśnie ZOL-u nie umieścić go tam i zachować mieszkania w Odrowążu dla 

tych ludzi , którzy mieszkają tam ponad 20 lat. Nie uzyskaliśmy odpowiedzi tak 

naprawdę, ale nasz pomysł był taki, że mamy jeszcze jeden budynek zastępczy i ten 
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ZOL mógłby się tam mieścić. Dlaczego Pani Dyrektor uparcie twierdzi, że musi to być 

Odrowąż. 

Pani sołtys z Gosania – spytała w imieniu właścicieli sklepów spytała, czy nie mógłby 

ktoś zakazać handlu obwoźnego. 

Pan Przewodniczący – ten temat dotyczy wszystkich właścicieli sklepów, jednak 

handel obwoźny jest zgodny z przepisami prawa. 

Pan Przewodniczący odczytał zaproszenie na szkolenie NT. „Natura 2000” – w 

załączeniu. 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował o tym, że w imieniu radnych występował o 

zainstalowanie bankomatu PKO. Ma odpowiedź, że będzie zainstalowany obok 

„Biedronki”. 

Radna Wojcierowska poprosiła o pozostanie sołtysów, gdyż chce przekazać kilka 

tematów dot. pozyskiwania środków w ramach LGD. 

Ad pkt 12. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji 

dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                  Stanisław Pietras 

 

 

 

 

 


